



Krpanov glas

Poštnina plačana
pri pošti 1102 Ljubljana

obvestila območnih obrtno-podjetniških zbornic

leto II, šte. 8, avgust 2012

Cerknica

Logatec

Postojna

Vrhnika

kazalo

Stiki	2
Sekcije	3
Obvestila	4



Območna obrtno-podjetniška zbornica Cerknica

Tabor 5 b, 1380 Cerknica

e-naslov: silva.sivec@ozs.si

tel.: (01) 709 62 90, **faks:** (01) 709 40 55, **mobi:** (051) 642 540

Uradne ure: pon, pet 8.00 – 14.00, sre 8.00 – 16.00

Predsednica: Marija Branisel

Sekretarka: Silva Šivec



Območna obrtno-podjetniška zbornica Logatec

Tržaška c. 11, 1370 Logatec

internet naslov: <http://ooz-logatec.si/>

e-naslov: info@ooz-logatec.si

e-naslov: barbara.grum@ozs.si

tel.: (01) 750 90 80, **mobi:** (051) 651 538

Uradne ure: pon, sre, pet 9.00 – 12.00
sre 14.00 – 16.00

Predsednik: Bogdan Oblak

Sekretarka: Barbara Grum Vogrin

JK Group,



pravno in davčno svetovanje

T: 059-091-794

E: info@jkgroup.si

www.jkgroup.si <<http://www.jkgroup.si>>

Uradne ure: vsak dan 9.00 – 17.00

Hiter nasvet je za člane OOO Logatec brezplačen,
za ostale storitve pa vam priznajo 10% popust.



Območna obrtno-podjetniška zbornica Postojna

Jenkova ul. 1, 6230 Postojna

e-naslov: irena.dolgan@ozs.si

tel./fax.: (05) 726 17 20, **tel.:** (05) 720 18 70

Uradne ure: vsak delavnik 7.00 – 15.00
premori 10.30 – 11.00

Predsednik: Janez Marinčič

Sekretarka: Irena Dolgan

Davčno svetovanje

FINIA CONSULT d.o.o.

ga. Karmen Vovk

e-naslov: finia@siol.net

tel.: (01) 280 22 30

Uradne ure: sredi 12.00 - 13.00



Območna obrtno-podjetniška zbornica Vrhnika

Tržaška cesta 8a, 1360 Vrhnika

e-naslov: adela.cankar@ozs.si

internet naslov: www.ooz-vrhnika.si

tel.: (01) 755 77 40, **faks:** (01) 750 41 02, **mobi:** (051) 619 215

Uradne ure: pon, sre, pet 8.00 – 13.00, sre 15.00 – 19.00

Predsednik: Marko Popit

Sekretarka: Adela Cankar



Krpanov glas

Obvestila OOO

Cerknica, Logatec, Postojna in Vrhnika

Izdajatelj:

OOO Logatec

Uredniški odbor:

Silva Šivec (OOO Cerknica), Barbara Grum Vogrin
(OOO Logatec), Irena Dolgan (OOO Postojna),
Adela Cankar (OOO Vrhnika, prispevki),
Janez Gostiša (urednik)
Izhaja enkrat mesečno.

Naklada:

3000 izvodov

Prelom in tisk:

Grafika 2000 d.o.o.

Oblikovanje naslovnice:

Igor Resnik, univ. dipl. inž. arh.

CIP številka:

ISSN 2232-3104

Fotografija na naslovnici: Odpočijte se.

Obvestila prejema člani OOO sodelujočih zbornic brezplačno.

Cenik oglaševanja v Krpanovem glasu:

velikost	cena	za člane 40% popusta
1/1 stran (A4)	200 €	120 €
1/2 strani (A5)	150 €	90 €
1/4 strani (A6)	100 €	60 €
Oglas na zadnji strani:	+40%	
Oglas na predzadnji strani:	+20%	

Objavo naročite na svoji območni zbornici ali neposredno
pri sekretarki OOO Logatec Barbari Grum Vogrin.
Kontaktne številke so objavljene na tej strani Krpanovega glasu.



PRISPEVKI ZA »POPOLDANCE«

Vsi, ki opravljate pridobitno oz. poklicno dejavnost in ste vpisani v razvid samostojnih podjetnikov oz. drug predpisan register, ste obvezno zavarovani za invalidnost, telesno okvaro ali smrt, ki je posledica poškodbe pri delu ali poklicne bolezni pri opravljanju navedene dejavnosti. Mesečno morate plačevati določene obveznosti: prispevke za PIZ, ZZ in članarino za obrtno-podjetniški zbornični sistem. Višina članarina je določena v Obrtnem zakonu in je odvisna od števila zaposlenih pri delodajalcu po zadnjih znanih podatkih ZZZS. Plačuje se le ena članarina. Članarino plačate po prejemu plačilnega naloga na račun pri Deželni banki Slovenije št.: 19100-0010141210, referenca je sestavljena iz davčne številke, številke zbornice in kontrolne številke. Pri plačilu preko elektronskega bančnega poslovanja morate navesti model 12 in nato referenco.

Obračun obveznosti PIZ in ZZ za junij 2012:

- 1. položnica:** prispevki za PIZ zavarovanje za osebe, ki so zavarovane za invalidnost, telesno okvaro ali smrt, ki je posledica poškodbe pri delu ali poklicne bolezni
TRR: 0110 0888 2000 003, Sklic na št.: 19 DŠ – 44008 **32,14 €**
Prispevek se bo povečal z obračunom za april 2012 na 32,14 €.
- 2. položnica:** prispevki za zdravstveno zavarovanje za poškodbo pri delu
TRR: 0110 0888 3000 073, Sklic na št.: 19 DŠ – 45004 **4,53 €**
- 3. položnica:** članarina OZS in OOO
Sklic na št.: 12 davčna številka + oznaka članarine

ČLANARINO je še vedno potrebno plačati, ne glede na izid referenduma, dokler je v Obrtnem zakonu določena kot obvezna. Plačate jo s plačilnim nalogom, ki vam ga pošlje OZS. Znesek zajema članarino za OZS in OOO, višina članarine je odvisna od števila zaposlenih delavcev (upošteva se zadnji znani podatek ZZZS, s katerimi razpolaga OZS).

PRISPEVKI ZA ZAPOSLENE DELAVCE

ŠT. DELOVNIH UR v juliju 2012:

redno delo: 22 dni: 176 ur; praznik: 0 dni: 0 ur; SKUPAJ: 22 dni, 176 ur.

IZRAČUN DOHODNINE V LETU 2012 – lestvice veljajo od 1.1.2012

Olajšave pri izračunu dohodnine v letu 2012 so fiksni zneski in se med letom ne spreminjajo.

Splošna olajšava: višina skupne splošne olajšave je odvisna od višine skupnega dohodka v letu 2011:

če znaša skupni letni dohodek v evrih	znaša splošna olajšava v evrih
nad	do
10.622,06	12.288,26
12.288,26	3.228,45

Pri izračunu akontacije dohodnine od mesečnega dohodka iz delovnega razmerja se upošteva naslednja lestvica

če znaša mesečni bruto dohodek iz delovnega razmerja v evrih	znaša splošna olajšava v evrih
nad	do
885,17	1.024,02
1.024,02	269,04

Če delavec ne želi, da se mu pri izračunu upošteva povečana splošna olajšava, se upošteva le splošna olajšava v višini 269,04 €.

Posebne olajšave	za otroke	letna olajšava	mesečna olajšava
1 otrok	2.382,13	198,51	
2 otroka	4.971,81	414,31	
3 otroci	9.291,01	774,25	

LESTVICA ZA DOHODNINO (mesečni izračun) – ZA IZPLAČILA V LETU 2012

Nad	Do	€ + %	Nad €
	653,38	16%	
653,38	1.306,75	104,54 + 27%	653,38
1.306,75		280,95 + 41%	1.306,75

MINIMALNA BRUTO PLAČA od 1. januarja 2012 znaša 763,06 € (Ur. list RS, št. 5/2012 z dne 23.1.2012).

REGRES ZA LETNI DOPUST V LETU 2012: najmanj 770,69 € (minimalna plača, povečana za 1%), izplačan bi moral biti do 1. 7. 2012, v primeru nelikvidnosti delodajalca, se lahko izplača v več obrokih, vendar najkasneje do 1. novembra 2012. (45. člen KP za obrt in podjetništvo)

POVRAČILA STROŠKOV V ZVEZI Z DELOM:

Prevoz na delo: najmanj 70% cene najcenejšega javnega prevoza, če se javni prevoz ne more uporabljati pa najmanj 0,18 € za vsak polni km razdalje med bivališčem do mesta opravljanja dela (50. člen KP za obrt in podjetništvo);

Prehrana: 4,90 €/dan prisotnosti, če delavec dela najmanj 4 ure na dan. Če dela 11 ur ali več na dan, mu pripada pravica do sorazmerno višjega povračila za prehrano. (49. člen KP za obrt in podjetništvo).

Kilometrina na službenem potovanju: do 0,37 € za vsak prevoženi km ob uporabi lastnega vozila (52. člen KP za obrt in podjetništvo = zgornji znesek po Uredbi o davčni obravnavi povračil stroškov v zvezi z delom in drugih dohodkov, ki se ne vtevajo v davčno osnovo – davčno priznan znesek). Kilometrina v višini 30% cene bencina v EUR (sprememba ob spremembi cene bencina) je glede na ceno bencina višja, vendar je davčno priznan odhodek le znesek, ki ga določa Uredba o davčni obravnavi povračil stroškov...Presežek se všteta v davčno osnovo.

STOPNJE PRISPEVKOV:

Vrsta prispevka	Delavec	Delodajalec
Pokojninsko in invalidsko zavarovanje	15,50	8,85
Zav. za primer bolezni in pošk. pri delu	6,36	6,56
Zav. za pošk. pri delu in poklicne bolezni	-	0,53
Za zaposlovanje	0,14	0,06
Za starševsko varstvo	0,10	0,10
SKUPAJ	22,10	16,10
Davek od osebnih prejemkov - dohodnina	Po lestvici	

PRISPEVKI ZA DRUŽBENIKE ZASEBNIH DRUŽB – POSLOVODNE OSEBE

Za obračun prispevkov se uporablja pokojninska osnova in sicer je najnižja možna osnova najnižja pokojninska osnova, ki znaša od 1.1.2011 dalje 551,16 € neto (Uskladitev pokojnin in nova osnova objavljena v Ur. listu RS, št. 12/11). Bruto osnova je 851,07 € (količnik za preračun je 1,54416). V nadaljevanju je primer obračuna prispevkov od najnižje pokojninske osnove.

Naziv prispevka	Stopnja	Za plačilo
Skupaj prispevki za pokojninsko in invalidsko zavarovanje	24,35%	207,24
Skupaj prispevki za zdravstveno zavarovanje	13,45%	114,47
Skupaj drugi prispevki: starševsko varstvo, zaposlovanje	0,40%	3,40
PRISPEVKI SKUPAJ	38,20%	325,11

PRISPEVKI SAMOSTOJNIH PODJETNIKOV

VPLAČILNI RAČUNI: S 1. oktobrom 2011 je v veljavi nov način plačevanja prispevkov. Uvedeni so trije računi:

Za ZPIZ: 01100-8882000003

Za ZZZS: 01100-8883000073

Za PRORAČUN: 01100-8881000030 (akontacija dohodnine + starševsko varstvo + zaposlovanje...)

Prispevke lahko plačujete posamično ali zbirno. Od tega je odvisen tudi sklic na številko. Za zbirnik vedno velja: 19 dav. št. plačnika – 99996; za posamezne vrste davkov pogledajte spletno stran DURS: www.durs.si

Če vplačujete obveznosti po upravnih aktih DURS (izvršba, odločba o odlogu, obročnem plačilu, plačilo globe...se uporablja model 21.

IZRAČUN PRISPEVKOV PO RAZREDIH (OD I - VIII), osnova za obračun je zavarovalna osnova izračunana na podlagi povprečne bruto plače predpreteklega meseca. Ta za maj 2012 znaša 1.535,93 € bruto, 996,62 € neto.

Članarino za obrtno-podjetniški zbornični sistem plačate v enem znesku, ki ga OZS razdeli na članarino za OOO in OZS. Članarino plačate na račun pri Deželni banki Slovenije št. 19100-0010141210. Po pošti vsi člani prejmete plačilni nalog z že vpisano višino članarine. Višina je določena v obrtnem zakonu, za posamezno podjetje ali s.p. je odvisna od števila zaposlenih po zadnjih znanih podatkih ZZZS. Če potrebujete dodatne informacije pokličite svojo OOO. Članarino je, ne glede na izid referenduma, potrebno plačevati, dokler bo v Obrtnem zakonu določena kot obvezna.

OBRAČUN PRISPEVKOV ZA SOCIALNO VARNOST ZA ZASEBNIKE ZA JULIJ 2012

			nad 8.977,20 do vključno	nad 18.295,80 do vključno	nad 27.443,70 do vključno	nad 36.591,60 do vključno	nad 45.739,50 do vključno	nad 54.887,40 do vključno	nad 64.035,30
Dosežena osnova v € za leto 2011 (Pravilnik o postopku za razvrščanje v zavarovalne osnove (Ur. list RS, št. 49/06, 38/07))		do vključno 8.977,20	18.295,80 ***	27.443,70	36.591,60	45.739,50	54.887,40	64.035,30	
Povprečna mesečna plača v RS za maj 2012 v EUR	1.535,93								
		I	II	III	IV	V	VI	VII	VIII
		Minimalna plača	60%	90%	1,2	1,5	1,8	2,1	2,4
		povprečne plače za maj 12	povprečne plače za maj 12	povprečne plače za maj 12	povprečne plače za maj 12	povprečne plače za maj 12	povprečne plače za maj 12	povprečne plače za maj 12	povprečne plače za maj 12
BRUTO ZAVAROVALNA OSNOVA		763,06	921,56	1.382,34	1.843,12	2.303,89	2.764,67	3.225,45	3.686,23
PRISPEVKI ZA SOCIALNO VARNOST	STOPNJA								
Prispevki za pokojninsko in invalidsko zavarovanje	24,35	185,80	224,40	336,60	448,80	561,00	673,20	785,40	897,60
Prispevki za zdravstveno zavarovanje	13,45	102,63	123,95	185,92	247,90	309,87	371,85	433,82	495,80
Prispevki za starševsko varstvo in zaposlovanje	0,40	3,05	3,69	5,53	7,37	9,21	11,05	12,90	14,74
Prispevki skupaj	38,20	291,48	352,04	528,05	704,07	880,08	1.056,10	1.232,12	1.408,14

* povprečna bruto plača v RS za maj 2012 (1.535,93 €)

** minimalna plača

*** povprečna bruto plača zaposlenih v RS za leto 2011

Zavezanec plača prispevke do 16. 8. 2012, v enakem roku mora davčnemu organu predložiti obračun prispevkov na predpisanem obrazcu OPSVZ, ki se odda po sistemu eDavki

Javni poziv delodajalcem

za oddajo potreb po štipendistih za šolsko/študijsko leto 2012/2013 in vključitev v enotno regijsko štipendijsko shemo (RŠS) Notranjsko-kraške regije

Predmet poziva: izbor delodajalcev za vključitev v RŠS v šolskem/študijskem letu 2012/2013 za Notranjsko-kraško regijo. Delodajalci, vključeni v RŠS bodo imeli **sofinancirano 50%** podeljenih štipendij s strani Evropskega socialnega sklada.

Pogoji za vključitev: vključijo se lahko delodajalci, ki so:

- pravne osebe zasebnega prava,
- fizične osebe,
- javne agencije, javni skladi, javni zavodi in javni gospodarski zavodi ter druge osebe javnega prava, ki so posredni uporabniki državnega proračuna ali proračuna lokalne skupnosti
- se prijavijo na javni poziv s predpisanimi obrazci in izjavami ter izpolnjujejo pogoje skladno s Pravilnikom o izvajanju enotnih Regijskih štipendijskih shem
- in imajo sedež ali poslovno enoto na območju razvojne regije oziroma občin Bloke, Cerknica, Logatec, Loška dolina, Pivka in Postojna.

Razpis v celoti in prijavne obrazce najdete na <http://www.rra-nkr.si> v rubriki »Razpisi«.

Razpis je odprt do 20. 8. 2012.

Dodatne informacije:

RRANotranjsko-kraškeregije,d.o.o.,Prečnaulica 1,6257Pivka
kontakt: Zdenka Žakelj, 05 / 72 12 240, zdenka@rra-nkr.si
si ali Jana Nadoh Bergoč, 05 / 721 12 248, jana@rra-nkr.si

Obvestilo članom OOO Logatec

Spoštovane članke obveščamo, da bo sekretarka Barbara Grum Vogrin med 30. 7. in 15. 8. 2012 odsotna. Pisarna bo za informacije odprta vsak dan med 8. in 12. uro.

Postopkov na točki e-VEM v tem času ne bo možno opravljati, lahko pa se v zvezi s tem obrnete na OOO Cerknica ali OOO Postojna.

Obvestilo članom OOO Vrhnika

Člane OOO Vrhnika obveščamo, da bo sekretarka, Adela Cankar na letnem dopustu od 30. julija do 17. avgusta. V tem času se lahko za informacije in nasvete obrnete na OZZ v Ljubljano, OOO Cerknica ali OOO Postojna.

Vse v zvezi s postopki registracije pa lahko uredite na vstopni točki VEM, ki je na Vrhniki na DURS, Cankarjev trg 4.

Vodstvo OOO Vrhnika

Geslo

križanke iz prejšnje številke KG je: **GOSTILNA KA-RA**. Nagradjenec je **Martin Mele**, Cesta v Dolenjo vas 1, 1380 Cerknica.

Pojasnilo

Oddih nam vsem pride prav, posebej letos, pred napovedanim pestrim jesenskim dogajanjem. Zato v tej številki KG objavljamo samo najnужnejša obvestila.